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      Interpelacja 

 w sprawie drogi na Osiedlu Zwierzyniecka Park w Skierniewicach 

  

 W imieniu Mieszkańców Osiedla Zwierzyniecka Park w Skierniewicach, zwracam się  

z prośbą o spowodowanie, aby droga wewnętrzna w/w Osiedla, która została przejęta przez 

miasto Skierniewice w związku z budową wiaduktu, zachowała dwa wjazdy – wyjazdy. 

 Mieszkańcy w/w Osiedla, gdy kupowali segmenty od firmy Przedsiębiorstwo 

Budowlanej Marek Tartanus ul. Szklana 47, 99-418 Bełchów, zgodnie z umową mieli 

zapewnione dwa wjazdy -wyjazdy. Właściciel w/w firmy ku zaskoczeniu mieszkańców 

poinformował ich, że droga została przejęta przez miasto Skierniewice i że będzie jeden 

wjazd – wyjazd, ponieważ miasto nie przejęło od niego wąskiego pasa ziemi około 150m² 

tam gdzie miało być połączenie z ul. Zwierzyniecką. Nikt ich wcześniej nie poinformował ,  

że nastąpiła zmiana planów i że z droga która będzie wylana asfaltem nie będzie miała 

wyjazdu, ponieważ kończy się tuż przed ulicą Zwierzyniecką. Chcę też nadmienić, że  firma 

Pana Marka Tartanusa będzie budować następne segmenty co przyczyni się do zwiększonego 

ruchu samochodów i jeden wjazd - wyjazd nie spełni oczekiwań mieszkańców bo już teraz 

ich nie spełnia.  

 Bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie w/w prośby. 

 

 

 

 

 

                                                                                                     Z wyrazami szacunku 

            Zbigniew Wyszogrodzki 

 

 

 

 

 

 

 
 


